
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice 
6.4.2009 

  
1) Prezence 

a) Přítomni : Jungvirt, Novotný, Gracík, Feistmantl, Petráš, Vrána, Košta, Vojáček, 
Fenigbauer, Vlk, Erhart (DK). 

b) Omluveni : Mareš, Švelch. 
2) Došlá pošta 

a) Faktury – PHM, Microworks – práce na úpravách SW za 2 500 Kč, Geodest – 
zaměření pozemku Střela 2 za 27 132 Kč, Panuška – odhad pozemku za 1 904 Kč 

b) JčÚS ČB nám zaslal pozvánku do hospodářského odboru. Zúčastňovat se bude p.Vlk. 
Jedná se o náhradu za p. Šmata. 

3) Projednáno 
a) Proběhlo ustanovení funkcí po doplnění výboru. Jednatelem by zvolen pan Petr Vrána, 

zástupcem hospodáře pan Pavel Fenigbauer, velitel RS bude Zdeněk Vojáček. 
b) Kontrola odvedené práce zaměstnance. 
c) Úřední hodiny v dubnu budou v pátek 9-12 a 13-15. 
d) Kontrola plnění úkolů minulého výboru. Trvající úkoly  

i) povinnosti registrace u veterinární správy 
ii)  inventura 
iii)   pojištění auta 
iv)  kolaudace Střely 2 

e) Výbor vyjádřil nespokojenost s prací ing. Mareše a pověřil předsedu, aby s ním 
uvedené výhrady projednal. 

f) Po diskuzi byl stanoven termín zkoušek na vydání prvního rybářského lístku pro děti 
do 15 let. Uskuteční se ve středu 22.4. od 16 hod v jídelně ZŠ Dukelské ve 
Strakonicích 

g) MO žádá o prostředky z grantového programu na podporu rozvoje venkova a krajiny 
ve výši 83 300 Kč. 

h) Výbor projednal vloupání do prostor sádek a krádež šrotovníku. Zabýval se opravou 
poškozených věcí a pověřil ing. Mareše k prozkoumání možnosti uplatnění náhrady 
škody u pojišťovny. 

i) V následujících dnech dojde podle čl.9 odst.4 Jednacího řádu k protokolárnímu 
předání funkce velitele RS od pana Hniličky panu Vojáčkovi za účasti předsedy 
Jungvirta a jednoho člena dozorčí komise. Podle stejných pravidel proběhne předání 
funkce jednatele p.Paula. 

j) Výbor odsouhlasil výplatu odměn za organizaci zkoušek nových členů p.Petrášovi, 
Novotnému, Hniličkovi a Sekničkovi st. po 500 Kč. 

k) Hospodář Novotný informoval výbor o projednávaných věcech na semináři 
Současnost a perspektivy v oblasti hospodaření na pstruhových vodách. 

l) Výbor odsouhlasil nákup pozemku od p.Zemena. 
m) V sobotu 4.dubna bylo vysazeno 350 kg kapra do stojatých vod revíru Otava 3 kromě 

slanické pískovny, která bude osazena v nejbližších dnech. 
n) Výbor projednal usnesení výroční členské schůze a zhodnotil její průběh. Žádost o 

změnu hájení na soutoku a o změnu míry lipana připraví hospodář. Žádost o prověření 
plánů zarybnění v JčÚS vzhledem k výměře revírů připraví předseda. 

o) Gracík seznámil výbor se záměrem zorganizovat tradiční dětské rybářské závody na 
pískovně ve Slaníku dne 1.5. od 7 hod, losování míst od 6,15 hod. Proběhnou jako 
tradičně ve dvou kategoriích, rozhodující bude celková nachytaná délka ryb. Tento 
den bude do 15 hod celá pískovna hájena. Výbor s konáním závodů souhlasí, JčÚS a 
ZO Slaník bude informovat předseda. 

p) Výbor pověřuje ing. Mareše, aby s využitím Benefit bodů zakoupil nový mobilní 
telefon pro potřebu kanceláře. 



q) Gracík seznámil výbor se záměrem realizace stavby přístřešku k uskladnění materiálu 
pro činnost odboru mládeže. Umístění se plánuje vedle garáže, velikost 6x4 m. Výbor 
s realizací souhlasí. Výbor pověřil Gracíka, aby podnikl další kroky. 

4) Příští výbor  4.5. 2009 od 17 hod na sádkách. 
 

zapsal Zdeněk Gracík 
schválil Milan Jungvirt 


